

全自动花生巴机器可以生产多种油炸类食品

产品名称	全自动花生巴机器可以生产多种油炸类食品
公司名称	商丘福达食品机械有限公司
价格	9898.00/台
规格参数	品牌:福达机械 机器别名:豆粑机 产地:湖南永州
公司地址	河南省商丘市梁园区八一西路
联系电话	15660713820 15660891889

产品详情

全自动花生巴机器可以生产多种油炸类食品

该设备是做豆巴、花生巴、月亮巴等产品的自动化生产设备。由自动撒豆、定量注浆、自动油炸、自动脱模等部分组成。具有按比例注入米浆，计量可调，成型效果好，模具可更换，油炸时间可调。存油量少，升温速度快，成品成色好等特点。节省人工，降低成本，提高产能，是食品产业设备之一。

This equipment is an automatic production equipment for making bean paste, peanut paste, moon paste and other products. It consists of automatic bean scattering, quantitative grouting, automatic frying and automatic demoulding. It has the advantages of proportionally injecting rice pulp, adjustable metering, good forming effect, replaceable mould and adjustable frying time. It has the characteristics of low oil storage, fast heating speed and good finished products. It is one of the equipments in food industry to save labor, reduce cost and improve productivity.

豆巴子是产自江西赣州客家的一种零食。制作原料以黄豆、面粉和米粉为主，油炸成圆饼，然后花生点缀在上面，入口松脆酥香，也叫月亮巴。乃赣南的特产。

全自动花生巴机器可以生产多种油炸类食品

Douba seed is a kind of snack from Ganzhou Hakka in Jiangxi Province. The main raw materials are soybeans, flour and rice flour. They are fried into round cakes and then decorated with peanuts. The entrance is crisp and fragrant, also known as Moon Bar. It is a specialty of southern Jiangxi.

工艺：1、泡米 米泡好后磨成浆。米浆自己加工。2、泡豆（豌豆、花生等），匀以温水浸泡，花生浸泡时间不宜过久（十五分钟左右为宜）。这个以个人的配方为准3、把米浆和面粉搅匀，再加入泡好的豌豆或花生，放入适量的盐。

Process: 1. Pulping of rice after soaking. Rice pulp is processed by oneself. 2. Soak peas (peas, peanuts, etc.) in warm water. Soak peanuts in warm water for less than 15 minutes. This is based on personal formula 3. Mix rice milk and flour, add soaked peas or peanuts, and put in proper salt.